
Jegyzőkönyv 

 

Készült: Dörgicse község Önkormányzat Képviselő-testületének  2015. május 27-én, 16:30 

órai kezdettel – Pécsely, Balatonszőlős és Vászoly községek Önkormányzatainak Képviselő-

testületeivel közösen - megtartott együttes üléséről Pécsely Község Tanácstermében. 

 

Jelen vannak: 

A./ Pécsely Önkormányzata Képviselő-testületének tagjai részéről: 

  Burgyánné Czibik Éva         polgármester 

  Liga Andrea 

  Németh Mónika        

Kósa Gábor     k é p v i s e l ő k 

Mészáros József alpolgármester igazoltan van távol. 

B./ Balatonszőlős Önkormányzata Képviselő-testületének tagjai részéről: 

Mórocz László   polgármester 

Klepeisz Péter   alpolgármester 

Henn Sándor    képviselő 

Valler Ferenc    képviselő 

 

Bácsi Bernadett képviselő igazoltan van távol. 

C./ Dörgicse Önkormányzatának Képviselő-testület tagjai részéről: 

Mlinkó István   polgármester 

Kurucz Attila   alpolgármester 

Deák Attila   képviselő 

Király László   képviselő 

Bende István képviselő igazoltan van távol. 

D./ Vászoly Önkormányzatának Képviselő-testület tagjai részéről: 

Rózsahegyi Tibor              polgármester 

Henn Istvánné    alpolgármester 

Endrődi Miklós    képviselő 

Németh József    képviselő 

Bende Tamás képviselő 

 

 



E./ Tanácskozási joggal: 

 

Dr. Holéczy- Kőrösi Boglárka osztályvezető, a jegyző megbízottja 

  Dr. Ács Károly igazgató Balatonfüredi Rendelőintézet 

  Dr. Balla György háziorvos 

(A jelenléti ívet jelen jegyzőkönyv 1. számú melléklete tartalmazza.) 

(A megbízást jelen jegyzőkönyv 2. számú melléklete tartalmazza.) 

 

Burgyánné Czibik Éva polgármester Pécsely: Megállapította, hogy a balatonszőlősi, a 

pécselyi, a dörgicsei és a vászolyi Képviselő-testület is határozatképes, majd a kiadott 

meghívó szerint tett javaslatot a napirend elfogadására. (A meghívót jelen jegyzőkönyv 3. 

számú melléklete tartalmazza.) 

 

A napirendi javaslatot a dörgicsei Képviselő-testület 4 igen szavazattal 0 ellenszavazat és 0 

tartózkodás mellett, egyhangúlag elfogadta: 

 

49/2015. (05. 27.) Határozat 

 

Napirend: 

1.) Új háziorvos kiválasztása 

      Előadó: Burgyánné Czibik Éva polgármester 

 

 

A napirendi javaslatot a pécselyi Képviselő-testület 4 igen szavazattal 0 ellenszavazat és 0 

tartózkodás mellett, egyhangúlag támogatta. ( 64/2015. (05. 27.) határozat) 

 

A napirendi javaslatot a balatonszőlősi Képviselő-testület 4 igen szavazattal 0 ellenszavazat 

és 0 tartózkodás mellett, egyhangúlag támogatta. ( 53/2015. (05.27.) határozat) 

 

A napirendi javaslatot a vászolyi Képviselő-testület 5 igen szavazattal 0 ellenszavazat és 0 

tartózkodás mellett, egyhangúlag támogatta. ( 52/2015. (05.27.) határozat) 

 

Napirend tárgyalása 

 



1. Új háziorvos kiválasztása 

 

Burgyánné Czibik Éva polgármester Pécsely: Mint ismeretes, Dr. Gogl Álmos Zalán 

háziorvos visszaadta a praxisjogot, Dr. Balla György Doktor Úrral pedig június 30-ig 

kötöttünk feladat-ellátási szerződést. Hirdetést adtunk fel a praxis ingyenes átadására, a 

jelentkezési határidő május 15 volt. Hatan adták be pályázatukat, a mai együttes testületi 

ülésre valamennyi jelentkezőt meghívtuk. Egy pályázó jelezte, hogy nem tud megjelenni a 

meghallgatáson. Javaslom, hogy egymás után hallgassuk meg a jelentkezőket, majd döntsünk 

arról, hogy kivel kívánunk feladat-ellátási szerződést kötni. 

 

Burgyánné Czibik Éva polgármester Pécsely behívja Dr. Barta Zsuzsanna pályázót. 

 

Dr. Barta Zsuzsanna: Előadja bemutatkozását. 

Kurucz Attila képviselő Dörgicse: Jelenleg mekkora kártyaszámú körzetben dolgozik? 

Dr. Barta Zsuzsanna: 2000 kártya tartozik a körzetemhez és helyettesítek egy 500 fős 

tartósan betöltetlen körzetben. 

Dr. Ács Károly: Rendelkezik egészségügyi vállalkozással? Tudja vállalni az ügyeleti 

kötelezettséget? 

Dr. Barta Zsuzsanna: Igen, van egy Bt.-m, jelenleg is ilyen ügyeleti rendszerben dolgozom. 

Endrődi Miklós képviselő Vászoly: Tisztában van vele, hogy itt lényegesen alacsonyabb a 

kártyaszám? 

Dr. Barta Zsuzsanna: Igen, tudom, hogy 1200 körül van. 

Burgyánné Czibik Éva polgármester Pécsely: 1020. 

Dr. Ács Károly: Mennyi idő alatt tudna kezdeni? 

Dr. Barta Zsuzsanna: Nem tudom, hogy mi az a legrövidebb idő, de talán 2-3 hónapon belül 

tudnék kezdeni. 

Burgyánné Czibik Éva polgármester Pécsely: Van még valakinek további kérdése? 

 

További hozzászólás, vélemény nem hangzott el. Barta Zsuzsanna elhagyja a termet 16:55 

perckor. 

 

Burgyánné Czibik Éva polgármester Pécsely: Dr. Ferkó Attila pályázó jelezte ma, hogy 

nem tud eljönni, így a következő jelentkező meghallgatásáig várnunk kell kicsit. 

 



17:10 perckor Burgyánné Czibik Éva polgármester Pécsely behívja Dr. Fodor Anikó 

pályázót. 

Dr. Fodor Anikó: Előadja bemutatkozását. 

Burgyánné Czibik Éva polgármester Pécsely: Mikor tudna munkába állni? 

Dr. Fodor Anikó: Jelenlegi helyemen június 28. az utolsó napom, onnan már csak bürokrácia 

kérdése. 

Endrődi Miklós képviselő Vászoly: Miért szeretne ide jönni? 

Dr. Fodor Anikó: Nyugodtabb, kiszámíthatóbb, családbarátabb helyen szeretnék dolgozni. 

Dr. Ács Károly: Nem zavarja, hogy itt nincs lehetőség tudományos kutatásokra? Az Ön 

haematológiai tapasztalatával nem gondolkozott inkább azon a területen történő 

elhelyezkedéssel? Biztosan kielégítené szakmailag egy háziorvosi praxis? 

Dr. Fodor Anikó: A gyermekgyógyászat, úgy gondolom új kihívásokat jelentene. 

Dr. Ács Károly: Belgyógyászati szakvizsgája van? Vállalja a háziorvosi szakvizsga és a 

licenszvizsga letételét?  

Dr. Fodor Anikó: Belgyógyászati szakvizsgával rendelkezem és a további szakvizsga 

letételét vállalom. 

Burgyánné Czibik Éva polgármester Pécsely: Van még valakinek további kérdése? 

 

További hozzászólás, vélemény nem hangzott el. Dr. Fodor Anikó elhagyja a termet 17:25 

perckor. Dr.Czinege Zoltán érkezik a terembe. 

 

Dr. Czinege Zoltán: Előadja bemutatkozását. 

Burgyánné Czibik Éva polgármester Pécsely: Mikor tudna munkába állni? 

Dr. Czinege Zoltán: akár azonnal. 

Dr. Ács Károly: Jól ismerem Doktor Urat. Jelenleg nincs munkaviszonya? 

Dr. Czinege Zoltán: Nincs. 

Dr. Ács Károly: Háziorvosi szakvizsgája megvan és fenn is tartja? 

Dr. Czinege Zoltán: Igen, mindig megújítottam. 

Dr. Ács Károly: Ideköltözne a szolgálati lakásba, vagy Veszprémből szeretné ellátni a 

körzetet. 

Dr. Czinege Zoltán: Veszprémből szeretném ellátni, mivel véleményem szerint nem nagy a 

távolság. 

Mórocz László polgármester Balatonszőlős: Mennyire van tisztában a praxissal? 



Dr. Czinege Zoltán: Dr. Szabó Tamás korábbi háziorvostól érdeklődtem, a kártyaszámról is 

tudok. 

Dr. Ács Károly: Gyermekgyógyászati tapasztalata van?  

Dr. Czinege Zoltán: Svédországi munkavégzésem során kellett gyermekekkel is 

foglalkoznom. 

Burgyánné Czibik Éva polgármester Pécsely: Van még valakinek további kérdése? 

 

További hozzászólás, vélemény nem hangzott el. Dr. Czinege Zoltán elhagyja a termet 17:40 

perckor. Schubertné Dr. Lampert Veronika bejön a terembe. 

 

Schubertné Dr. Lampert Veronika: Előadja bemutatkozását. 

Endrődi Miklós képviselő Vászoly: Miért szeretne váltani? Mi motiválja? 

Schubertné Dr. Lampert Veronika: Az egyetem elvégzése óta a Dunántúlon szeretnék 

háziorvos lenni, ám nem volt lehetőségem megvásárolni a praxisjogot. 

Burgyánné Czibik Éva polgármester Pécsely: Mikortól tudna kezdeni? 

Schubertné Dr. Lampert Veronika: Várhatóan július 1-jétől. 

Mlinkó István polgármester Dörgicse: Gyermekgyógyászati tapasztalata van? 

Schubertné Dr. Lampert Veronika: 5 évig Szigethalmon vegyes praxisban ügyeltem 

hétvégente és ott a gyerekek voltak többségben. 

Dr. Ács Károly: Férjével költözne ide? 

Schubertné Dr. Lampert Veronika: Igen, de ő továbbra is Veszprémben dolgozna. 

Dr. Ács Károly: Az ügyeleti kötelezettséget tudja vállalni? A Veszprém Megyei Kórházban 

fenntartaná a sürgősségi ügyeletet? 

Schubertné Dr. Lampert Veronika: Az ügyeletet vállalom természetesen, a kórházi 

ügyeletet a belgyógyászati szakvizsgám fenntartása miatt továbbra is csinálnám, de ez csak 

havi 1-2 alkalom. 

Dr. Ács Károly: A finanszírozási háttérrel tisztában van? 

Schubertné Dr. Lampert Veronika: Igen, nagyjából kiszámoltuk a támogatási összeget is. 

Rózsahegyi Tibor polgármester Vászoly: A korábbi asszisztensnőt foglalkoztatná? 

Schubertné Dr. Lampert Veronika: Igen. 

 

Burgyánné Czibik Éva polgármester Pécsely: Van még valakinek további kérdése? 

 



További hozzászólás, vélemény nem hangzott el. Schubertné Dr. Lampert Veronika elhagyja a 

termet 17:55 perckor. Dr. Balázs Mária bejön a terembe. 

 

Dr. Balázs Mária: Előadja bemutatkozását. 

Dr. Ács Károly: Nem kívánok kérdést feltenni. 

Rózsahegyi Tibor polgármester Vászoly: Helyben lakással, vagy bejárással oldaná meg a 

körzet ellátását? 

Dr. Balázs Mária: Bejárással szeretném megoldani. 

Rózsahegyi Tibor polgármester Vászoly: A korábbi asszisztensnőt foglalkoztatná? 

Dr. Balázs Mária: Igen. 

Mlinkó István polgármester Dörgicse: Jelenleg hol dolgozik? 

Dr. Balázs Mária: Úrkúton vagyok háziorvos, meg tudnám oldani a két rendelést egyszerre. 

Liga Andrea képviselő Pécsely: Oda is naponta jár? 

Dr. Balázs Mária: Igen. 

Liga Andrea Képviselő Pécsely: Korábbi találkozásunk alkalmával említette, hogy 

magánrendeléseit fel kívánja számolni. Ez megtörtént? 

Dr. Balázs Mária: Igen, meg lehet nézni a honlapokat is, onnan is levették a rendelési időket. 

Főorvos Úrnak nincs esetleg kérdése? 

Dr. Ács Károly: Nincs. 

 

Burgyánné Czibik Éva polgármester Pécsely: Van még valakinek további kérdése? 

 

További hozzászólás, vélemény nem hangzott el.  

 

Burgyánné Czibik Éva polgármester Pécsely: Javaslom, hogy döntésünket zárt ülés 

keretében hozzuk meg. Kérem, aki ezzel egyetért, kézfelemeléssel szavazzon. 

 

A dörgicsei Képviselő-testület a polgármester javaslatával egyetértve 4 igen szavazattal 0 nem 

szavazattal és 0 tartózkodás mellett az előterjesztést elfogadta és az alábbi határozatot hozta 

meg: 

 

50/2015. (05.27.) határozat 



Dörgicse Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a nyertes háziorvos pályázó 

kiválasztása tekintetében zárt ülés megtartása mellett döntött.  

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Mlinkó István polgármester 

 

A napirendi javaslatot a pécselyi Képviselő-testület 4 igen szavazattal 0 ellenszavazat és 0 

tartózkodás mellett, egyhangúlag támogatta. ( 65/2015. (05. 27.) határozat) 

 

A napirendi javaslatot a balatonszőlősi Képviselő-testület 4 igen szavazattal 0 ellenszavazat 

és 0 tartózkodás mellett, egyhangúlag támogatta. ( 54/2015. (05.27.) határozat) 

 

A napirendi javaslatot a vászolyi Képviselő-testület 5 igen szavazattal 0 ellenszavazat és 0 

tartózkodás mellett, egyhangúlag támogatta. ( 53/2015. (05.27.) határozat) 

 

Hozzászólás, észrevétel nem hangzott el. 

 

Burgyánné Czibik Éva polgármester: Több napirend és bejelentés nem lévén a nyílt ülést 

18:10 órakor bezárta. 

 

                                                                   k. m. f. 

 

 

Mlinkó István      dr. Tárnoki Richárd 

          polgármester                jegyző  

 

A jegyzőkönyv tartalmáért felelős személy:   

 

 

        dr. Holéczy-Kőrösi Boglárka 

                osztályvezető 


